

"The Sound of Music" Charity Marathon Sponsorship Form

《仙樂飄飄處處聞》慈善音樂馬拉松贊助表格



香港青年協會
The Hongkong Federation of Youth Groups



Fully Support 全力支持

舉辦日期：2005年8月27日及28日(星期六及日)
舉辦時間：早上11時至下午6時
舉辦地點：九龍塘達之路80號又一城G樓層

Date : 27 & 28 August, 2005 (Sat & Sun)
Time : 11:00am to 6:00pm
Venue: Level G, Festival Walk,
80 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong

參加組別及最低捐款金額 (請於適當方格加上"✓"號)

- 個人參加者(最低捐款額為港幣三百元)。
 團體A組(2-5人)參加者(最低捐款額為港幣八百元)。
 團體B組(6-10人)參加者(最低捐款額為港幣壹千五百元)。
 大會特設"最高捐款額"大獎,若閣下成為該組別"最高捐款額"的參加者,將獲安排前往欣賞「仙樂飄飄處處聞」音樂劇綵排。機會難逢,請踴躍捐助。

Category and Minimum Donation (please "✓" where appropriate)

- Individual 港幣\$300(min)
 Group A (2-5 pax) 港幣\$800(min)
 Group B (6-10 pax) 港幣\$1,500(min)
 There will be "The Biggest Donation Award" for each category. The winners will be invited to the Musical rehearsal. Your generous support will be very much appreciated.

(請用正楷填上中文及英文姓名 Please complete in Chinese and English in BLOCK LETTERS)
(請於適當方格加上"✓"號 Please "✓" where appropriate)

個人/團體名稱 Name of Participant / Group : 選擇表演日期 8月27日 8月28日

表演人數 No. of Members : 表演歌曲 Song Title :

表演形式 Format of Performance : 歌唱 Singing 樂器(請註明) Instrument (please specify) : 其他(請註明) others (please specify) :

聯絡人姓名 Name of Contact Person : 聯絡電話 Contact No. : 傳真 Fax :

地址 Address :

電郵 E-mail :

本人得到下列表格的人士贊助：
I have recruited the sponsors listed as below :

捐款港幣一百元以上均可獲發扣稅收據。
Receipts for tax deduction will be issued for donations of HK\$100 or above.

請以英文正楷填寫你申請扣稅所用的姓名。
Please provide the name you use for tax deduction claims in BLOCK LETTERS.

贊助人性名 (英文正楷) Sponsor's Name (in BLOCK LETTERS)	贊助金額 Amount (HK\$)	備註(港幣\$100或以上) Receipt(✓)(\$100 or above)	贊助人性名 (英文正楷) Sponsor's Name (in BLOCK LETTERS)	贊助金額 Amount (HK\$)	備註(港幣\$100或以上) Receipt(✓)(\$100 or above)
01			11		
02			12		
03			13		
04			14		
05			15		
06			16		
07			17		
08			18		
09			19		
10			20		
			贊助總額 Total Donation (HK\$)		

參加方法及注意事項：

- 參加者請於2005年8月13日前將捐款用以下方法遞交：
 - 現金
請存入「香港青年協會」中國銀行戶口, 戶口號碼012-874-10554039。
 - 支票
支票抬頭請寫「香港青年協會」。
- 請參加者於存款收據上或支票背面清楚列明參加者姓名, 然後連同贊助表格於2005年8月13日前逕寄香港銅鑼灣禮頓道38號15樓或傳真至(852) 2266 8009「大國文化製作有限公司」(信封面請註明:《仙樂飄飄處處聞》慈善音樂馬拉松)
- 請保留存款收據及贊助表格影印本以作紀錄。
- 如贊助表格不敷應用,可自行影印或於www.thesoundofmusic.com.hk 或 www.u21.org.hk內下載。
- 大會只提供數碼鋼琴一台及音響系統,表演者必須自備音樂或其他樂器及配件。
- 如有垂詢,歡迎致電
大國文化製作有限公司:(852) 2266 8625
香港青年協會:(852) 2123 9598

大會擁有最終解釋權,表演者不得異議

Notes

- All donations should be received on or before **13 Aug 2005** by one of the following methods:
 - Cash**
Cash should be deposited into "The Hong Kong Federation of Youth Groups" account at any branch of Bank of China (Hong Kong) Limited (A/C No. 012-874-10554039)
 - Cheque**
All cheques should be made payable to "The Hong Kong Federation of Youth Groups".
 - Please write the name of participant/group on the original deposit slip or at the back of the crossed cheque and have it sent together with this sponsorship form by post to "Music Nation Productions Co. Ltd." at 15/F, East Exchange Tower, 38 Leighton Road, Hong Kong or by fax to (852) 2266 8009 (The envelope should be marked "The Sound of Music" Charity Marathon) on or before **13 Aug 2005**.
 - Kindly keep a copy of your deposit slip and the sponsorship form for your record.
 - Photocopies or downloading of this sponsorship form from www.thesoundofmusic.com.hk/ www.u21.org.hk are allowed.
 - The Organizer will provide a digital piano. Participants must bring along background music or any other instruments required.
 - Enquiry Hotline: Music Nation Productions Co. Ltd.: (852) 2266 8625
The Hong Kong Federation of Youth Groups: (852) 2123 9598
- The Organizer reserves the right to alter the rules and regulations and any details related to the event.